

Customs Notice No. (13/2020)

On the Economic Stimulus Package by the Government
of Dubai

Further to the Customs Notice No. 1/2020 issued on 15/03/2020 on the Implementation of the Economic Stimulus Package by the Government of Dubai, and based on the letter of the Department of Finance of the Government of Dubai No. DOF/OUT/2020/0001488 dated 24/06/2020;

The following has been decided:

Article (1)

The exemption period provided for in Article (2) of the Customs Notice No. 1/2020 in respect of relieving commercial vessels and traditional dhows registered in the country from berthing service fees for arrival and departure, as well as direct and indirect loading fees at Dubai Creek harbor and Hamriyah Port shall be extended till 30/09/2020.

Article (2)

This Notice shall come into force as of its date of issuance, and all relevant departments shall take the necessary actions to implement it in their respective scope of competence.

Ahmed Mahboob Musabih
Director General

إعلان جمركي رقم (2020/13) بشأن

حزمة الحوافز الاقتصادية المقدمة من قبل حكومة دبي

إلحاقاً بالإعلان الجمركي رقم (2020/1) الصادر بتاريخ 2020/3/15 بشأن حزمة الحوافز الاقتصادية المقدمة من قبل حكومة دبي، وبناءً على كتاب دائرة المالية لحكومة دبي رقم DOF/OUT/2020/0001488 بتاريخ 2020/06/24

فقد تقرر ما يلي:

المادة (1)

تمدد فترة الإعفاء الواردة في نص المادة (2) من الإعلان الجمركي رقم (2020/1)، بشأن إعفاء السفن التجارية والتقليدية الخشبية المسجلة محلياً في الدولة من رسوم خدمات الرسو للسفن القادمة والمغادرة ورسوم التحميل المباشر وغير المباشر في مرفأ دبي وميناء الحميرية حتى 2020/09/30.

المادة (2)

يُعمل بهذا الاعلان اعتباراً من تاريخ صدوره، وعلى كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه

أحمد محبوب مصبح
المدير العام



Issued on: 19/07/2020

صدر بتاريخ: 2020/07/19